

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) Date: 02-12-2021 09:27:43 AM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارات والصناعات المتكاملة التاريخ: AM 09:27:43 2021-12-02</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) was held on 10:00 On 01-12-2021 at Teams. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 93.3%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة بتاريخ 2021-12-01 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في online وبنسبة حضور 93.3%.</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>The subject of selling 882,200 of IIC's shares at Packaging Company (PIC) for an amount of 369,221 Jordanian dinars to Al-Salam Investments Company, where the vote was approved (unanimously) by the shareholders attendees.</p>	<p>تم مناقشة موضوع بيع كامل حصص شركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة مساهمة عامة في شركة مصانع مواد التعبئة والتغليف ذات مسؤولية محدودة والبالغة في مجموعها 882200 حصة مقابل مبلغ 369,221 دينار اردني للسادة شركة السالم للاستثمارات ذات مسؤولية محدودة حيث تم التصويت بالموافقة (بالاجماع) من قبل المساهمين الحاضرين</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Tantour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Tantour</p>